
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora Stanis³awa Bisztygê

na 71. posiedzeniu Senatu
w dniu 3 marca 2011 r.

Oœwiadczenie skierowane do ministra infrastruktury Cezarego Grabarczyka

Szanowny Panie Ministrze!
W grudniu ubieg³ego roku uleg³y zawieszeniu wszystkie kursy poci¹gów na linii Sucha Beskidzka –

¯ywiec. By³y one podstawowym œrodkiem komunikacji mieszkañców tego rejonu. Brak owych po³¹czeñ
w znacznym stopniu utrudnia ¿ycie osobom dot¹d z nich korzystaj¹cym. Nieu¿ywane elementy infra-
struktury kolejowej mog¹ zaœ szybko staæ siê przedmiotem kradzie¿y i aktów wandalizmu.

Dlatego pragnê zapytaæ Pana Ministra o to, jakie kroki zamierza podj¹æ Ministerstwo Infrastruktury
w przedmiotowej sprawie.

Z powa¿aniem
Stanis³aw Bisztyga




